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外貨普通預金 契約締結前交付書面（兼外貨預金等書面）

（この書面は、法令等の規定に基づく契約締結前交付書面兼外貨預金等書面です。）

（この書面は、商品説明書を兼ねております）

本預金ご契約にあたっては、この書面をよくお読みください。
・ 外貨普通預金とは、外貨預金（外国通貨建ての預金）のうち、期間の定めのない預金です。

〔商号・住所〕 株式会社東京スター銀行 東京都港区赤坂二丁目 3 番 5号

〔商品の概要〕

商品名 外貨普通預金

商品概要 外国通貨建ての期間の定めのない預金です。

預金保険 外貨普通預金は預金保険の対象外です。

ご利用いただける方 国内非居住の原則満１８歳以上の個人のお客さま

預け入れ期間 期間の定めはありません。

預け入れ

（１） 預け入れ方法

（２） 最低預け入れ額

（３） 預け入れ単位

（４） 預け入れ通貨

随時お預け入れいただけます。非居住者円普通預金および同一通貨の外貨定期預金・外貨普通預金からのお振り替

え、または円建てもしくは同一通貨建てにより送金された資金の受け入れによる預け入れに限ります。

※外貨現金およびトラベラーズチェックによるお預け入れはできません。また、為替予約の取り扱いはありません。

原則 1 通貨単位

1 補助通貨単位

米ドル・ユーロ・オーストラリアドル・香港ドル

払い戻し方法 随時払い出し。非居住者円普通預金および同一通貨の外貨定期預金･外貨普通預金へのお振り替え、または円建ても

しくは同一通貨建ての送金代わり金の充当のみに限ります。

利息

（１） 適用金利

（２） 利払い方法

（３） 計算方法

（４） 税金

変動金利。マーケット環境等により見直しをすることがあります。毎日の店頭表示の金利を適用します。

毎年 2 月と 8 月の当行所定の日に預け入れ通貨と同一通貨でお支払いいたします。

毎日の最終残高について付利単位を原則 1補助通貨単位とした 1 年を 365 日とする日割計算。

利子所得は源泉分離課税 15.315％（国税）として課税されます。なおうち 0.315％分は復興特別所得税の導入によ

るものです。

また、日本国と租税条約を締結している国の居住者に該当する場合で、「租税条約に関する届出書」を提出いただい

た場合には、上記税率によらず、該当の軽減税率を適用いたします。

手数料および為替相場 お預け入れ・お引き出し方法により手数料が異なります。

詳しくは後記「外貨預金のお預け入れとお引き出しに関わる手数料および適用相場」※をご覧ください。

付加できる特約事項 特にございません。

その他参考となる事項 通帳・証書の発行は行いません。取り引きの記録を目的としてステートメントを発行します。

当行が契約している指定紛争

解決機関

一般社団法人 全国銀行協会

連絡先 全国銀行協会相談室

電話番号 0570-017109 または 03-5252-3772

対象事業者となっている認定

投資者保護団体

ありません。

お問い合わせ先 担当者までお問い合わせください。

･担当部署名：

･担当者名：

･連絡先電話番号：

・ 本預金には為替変動リスクがあります。為替相場の変動により、お受け取りの外貨元利金を円
換算すると、当初の外貨預金作成時の払い込み円貨額を下回る（円ベースで元本割れとなる）
リスクがあります。

・ 円を外貨にする際(預け入れ時)および外貨を円にする際(引き出し時)は為替手数料がかかりま
す。したがって、為替相場の変動がない場合でも、お受け取りの外貨の円換算額が当初の外貨
預金作成時の払い込み円貨額を下回る（円ベースで元本割れとなる）リスクがあります。

・ 本預金ご契約の最終判断は必ずお客さまご自身で行っていただきますようお願いいたします。

非居住者個人
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※〔外貨預金のお預け入れとお引き出しに関わる手数料および適用相場〕

手数料 ① お預け入れ

●非居住者円普通預金からのお振り替え

為替手数料がかかります。為替手数料の金額は※１をご参照ください。

●同一通貨の外貨定期預金からのお振り替え

為替手数料はかかりません。

●外貨送金

外貨送金の受け取り手数料は無料です。ただし、経由銀行から手数料請求があった場合には、

他行手数料を差し引いた金額で口座へ入金させていただく場合があります

② お引き出し

●非居住者円普通預金へのお振り替え

為替手数料がかかります。為替手数料の金額は※１をご参照ください。

●同一通貨外貨定期預金へのお振り替え

為替手数料はかかりません。

●外国送金

１．海外の銀行向けのご送金

送金手数料 7,000 円がかかります。

２．国内の銀行向けのご送金

送金手数料 7,000 円がかかります。

※コルレス手数料（支払銀行手数料）を送金依頼人負担とする場合には、別途 2,500 円

を頂きます。また、支払銀行および関係銀行（経由銀行）によっては、請求される

金額が、2,500 円を超える場合があります。その場合は、後日超過分を追加で頂きます。

※同一通貨間のお取引の場合は、別途同一通貨間取扱手数料(送金金額の 0.05% ただし最低金額

2,500 円)を頂きます。

適用相場 ① お預け入れ（非居住者円普通預金からのお振り替え）

●換算相場は当行が発表する TTS（お客さまが円から外貨に換えるレート）を適用します。

為替手数料の金額は※１をご参照ください。

●５００万円超のお取り引きにおける換算相場は、市場相場を参考にお取り引きの都度、

当行が決定します。

② お引き出し

●為替手数料を含んだ相場である当行所定の TTB レート（お客さまが外貨から円貨に換える

レート）を適用します。為替手数料の金額は※１をご参照ください。

●５万通貨（香港ドルのみ４０万通貨）単位超の取り引きにおける換算相場は、市場相場を参考に

お取り引きの都度、当行が決定します。

※1為替手数料（片道、1通貨単位あたり）

通貨 為替手数料（店頭）

米ドル（USD） 1 円

ユーロ（EUR） 1 円

豪ドル（AUD） 1 円

香港ドル（HKD） 0.43 円

（注）

・上記手数料には消費税等はかかりません

・上記手数料は今後変更となる場合がありますので、取り引きの都度ご確認ください。

（2025 年 3 月 15 日現在）
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翻譯資料 

外幣活期存款 簽約前交付書面（兼外幣存款等書面）

（本書面係根據法令等規定應於簽約前交付之書面兼外幣存款等書面）

（本書面亦兼為商品説明書）

於簽約進行本存款時，請詳閱本書面內容。
・ 外幣活期存款係一種未定期間的外幣存款（以外幣計價之存款）。

〔商號・地址〕 株式會社東京之星銀行 東京都港區赤坂二丁目 3番 5 號

〔產品概述〕

產品名稱 外幣活期存款

產品概要 以外幣計價之期間未定的存款。

存款保険 外幣活期存款不適用存款保險。

適用客戶 非居住於國内且原則上滿１８歳以上之個人客戶

存入期間 未規定

存入

（１） 存入方式

（２） 存入金額

（３） 存入單位

（４） 存入貨幣

得隨時存入。來自非居住者日圓活期存款及同一幣種外幣定期存款・外幣活期存款之轉帳、或將以日圓計價或同一幣

種計價所匯來之資金存入者為限。

※無法存入外幣現金及旅行支票。亦不接受預約匯兌。

原則為 1貨幣單位

1 輔助貨幣單位

美金、歐元、澳幣、港幣

提領方式 隨時提領。以轉帳至非居住者日圓活期存款或同一幣種外幣定期存款･外幣活期存款，或抵充為日圓計價或以同一幣種

計價之匯款替代金為限。

利息

(1) 適用利率

(2) 付息方式

(3) 計算方式

(4) 税金

變動利率。可能因市場環境等因素而有所調整。適用毎日櫃檯牌告利率。 

於毎年 2月及 8月本行所定之日，以與存入貨幣相同之貨幣支付。

就毎日最終餘額，原則上以 1輔助貨幣單位作為付息單位，以 1年 365 日按日數比例計算。

利息所得採就源扣繳分離課稅制課徵 15.315%。其中 0.315%部分為實施復興特別所得税之徵收額。 

（此外，對於根據與外國所簽訂的租税條約而提交「租税條約之相關申報書」者，可適用減輕稅率。）

手續費及匯率行情 視存入及提領方式其手續費有所不同。

詳細請參閱後述「有關存入及提領外幣存款之手續費及適用行情」※。

附帶特約事項 無

其他事項 不發行存摺或契據。僅發行以記錄交易為目的之明細表。 

本行簽約之指定爭議解決機構 一般社團法人 全國銀行協會

聯絡處 全國銀行協會諮詢室

電話號碼 0570-017109 或 03-5252-3772

成為對象事業者之認定投資人

保護團體

無

洽詢處 請向承辦人洽詢。       

･承辦單位：  

･承辦人： 

･聯絡電話：

・ 本存款存在匯率變動風險。可能因匯率行情變動而於將所受領外幣本利金換算為日圓時，有跌破
當初外幣存款設立時所存入日圓金額（以日圓計價時之虧蝕本金）的風險。

・ 將日圓兌換為外幣時(存入時)及將外幣兌換為日圓時(提領時)將發生匯兌手續費。是故，縱使匯率
行情沒有變動，所受領外幣之日圓換算額也有跌破當初外幣存款設立時所存入日圓金額（以日圓
計價之虧蝕本金）的風險。

・ 是否簽約進行本存款，請務必由客戶自己進行最後判斷。

非居住者個人
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翻譯資料 

※〔有關存入及提領外幣存款之手續費及適用行情〕

手續費 ① 存入

●來自非居住者日圓活期存款之轉帳

收取匯兌手續費。匯兌手續費金額，請參考※１。

●來自同一幣種外幣定期存款之轉帳

不收取匯兌手續費。

●外幣匯款

外幣匯款不收取解款手續費。但中間銀行請求手續費時，將扣除他行手續費後的金額匯入帳戶。

② 提領

●轉帳至非居住者日圓活期存款

收取匯兌手續費。匯兌手續費金額，請參照※１。

●轉帳至同一幣種之外幣定期存款

不收取匯兌手續費。

●國外匯款

１．對海外銀行匯款

收取匯款手續費 7,000 日圓。

２．對國內銀行匯款

收取匯款手續費 7,000 日圓。

    ※轉介手續費（支付銀行手續費）由匯款委託人負擔之情形，另外收取 2,500 日圓。視支付銀行或關係銀行 

（中間銀行）不同，請求金額也可能超過 2,500 日圓。於此情形，將於日後追加請求超過金額。

    ※同一幣種間之交易，將另外收取同一幣種間處理手續費(匯款金額的 0.05% 但最低金額為 2,500 日圓)。 

適用行情 ① 存入（來自非居住者日圓活期存款之轉帳）

●換算行情將適用本行所發布之 TTS（客戶將日圓兌換為外幣之匯率）。

匯兌手續費之金額，請參照※１。

  ●超過５００萬日圓交易之換算行情，參考市場行情於每次交易時由本行決定之。 

② 提領

●適用已內含匯兌手續費之本行所定 TTB 匯率（客戶將外幣兌換為日圓之匯率）。

匯兌手續費金額，請參照※１。

  ●超過５萬貨幣（僅港幣為４０萬貨幣）單位交易的換算行情，將參考市場行情於每次交易時由本行決定之。 

※1匯兌手續費（單向，每 1 通貨單位） 

貨幣 匯兌手續費（櫃台）

美金 1 日圓

歐元 1 日圓

澳幣 1 日圓

港幣 0.43 日圓

（註）

・上述手續費無消費税等。

・上述手續費今後可能有所變更，請於交易時隨時確認。

（截至 2025 年 3 月 15 日）

所有相關交易皆僅依據⽇⽂合約及說明資料執⾏，中⽂翻譯僅供參考之⽤，東京之星銀⾏將不會對因翻譯上的錯誤或疏

失所造成的損害承擔任何責任。
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English Translation

Foreign Currency Ordinary Deposit Pre-Contract Document

(and Document for Foreign Currency Deposits, etc.)

(This document is a combined Pre-Contract Document and Document for Foreign Currency Deposits, etc.
provided pursuant to the provisions of the applicable laws and regulations, etc.)

(This document also serves as a product description.)

Please read this document carefully when concluding the contract for this deposit.
・ Foreign currency ordinary deposits are foreign currency deposits (i.e. foreign

currency-denominated deposits) without a fixed term.

〔Company Name and Location〕 The Tokyo Star Bank, Limited 2-3-5, Akasaka, Minato-ku, Tokyo Japan

〔Product Summary〕

Product Name Foreign Currency Ordinary Deposit Accounts

Brief Description of Product Foreign-currency denominated deposit without a fixed term.

Deposit Insurance Foreign Currency Ordinary Deposits are not covered by deposit insurance.

Available To Customers who are non-resident individuals and, in principle, aged 18 and above

Deposit Term No fixed term

Deposits

(1) Method

(2) Minimum Deposit Amount

(3) Unit of Deposit

(4) Applicable Currencies

Possible at any time. Limited to transfers from non-resident JPY ordinary deposits, foreign currency time deposits in

the same currency, foreign currency ordinary deposits in the same currency, and receipt of funds denominated in

JPY or the same currency.

* Deposits in foreign currency cash and traveler’s checks are not available. Also, the Bank does not handle foreign

exchange forwards for this deposit.

In principle, one currency unit.

One fractional currency unit

USD, EUR, AUD, HKD

Withdrawals Possible at any time. Limited to transfers to non-resident JPY ordinary deposits, transfers to foreign currency time

deposits in the same currency, foreign currency ordinary deposits in the same currency, and withdrawals as

amounts for remittance denominated in JPY or the same currency.

Interest Rate

(1) Applicable Interest Rate

(2) Interest Payment Method

(3) Calculation Method

(4) Taxes

Variable rate. The interest rate may be adjusted depending on market conditions, etc. The interest rate posted daily

at the Bank’s branches will apply.

Interest will be paid in the same currency of deposit in February and August each year on the days prescribed by the

Bank.

Interest shall accrue on the daily end-of-day balance on amounts no smaller than single fractional currency units

and, in principle, shall be calculated in units of the fractional currency for the actual number of days based on a

365-day year.

Interest income shall be subject to 15.315% withholding tax, of which 0.315% is due to the introduction of the

Special Income Tax for Reconstruction.

Also, if you are a resident of a country with which Japan has a tax convention, and you have submitted a

“Application Form for Income Tax Convention”, then the applicable reduced tax rate will be applied regardless of the

非居住者個人

・ This deposit entails exchange fluctuation risk. There is a risk that due to exchange
rate fluctuations, the amount you receive upon conversion of the principal and
interest from foreign currency into JPY may be less than the JPY amount you
initially deposit (a loss of principal on a JPY basis).

・ A foreign exchange fee applies upon conversion of JPY into foreign currency (at the
time of deposit) and conversion of foreign currency into JPY (at the time of
withdrawal). Therefore, even where there is no change in the foreign exchange
rate, there is a risk that the amount you receive upon conversion of the foreign
currency into JPY may be less than the JPY amount you initially deposit when the
foreign currency deposit is created (a loss of principal on a JPY basis).

・ Please ensure that the final decision to conclude the contract for this deposit is
made by you personally as the customer.
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English Translation

above tax rate.

Fees and Foreign Exchange Rate The fee amount will differ depending on the method of deposit and withdrawal. For details, please refer to the “Fees

and applicable exchange rates for deposits and withdrawals of foreign currency deposits” listed below.

Special Contractual Additions Not applicable

Other Considerations No passbooks or certificates are issued. Bank statements are issued to record transactions.

Designated Dispute Resolution

Organization with which the Bank

is contracted

Japanese Bankers Association

Contact: JBA Customer Relations Center

Phone: 0570-017109 or 03-5252-3772

Certified Investor Protection

Organization to which the Bank is

subject

None.

Contacts Please contact the staff in charge:

Department:

Contact Person:

Phone:

*〔Fees and Applicable Exchange Rates for Deposits and Withdrawals of Foreign Currency Deposits〕

Fees ① Deposits

● Transfer from a Non-Resident JPY Ordinary Deposit

There is a foreign exchange fee. Please refer to ※1 regarding the amount of the foreign exchange fee. 

● Transfer from a foreign currency time deposit in the same currency

No foreign exchange fee shall be charged.

● Foreign Currency Remittance

The Bank does not charge a fee for receiving foreign currency remittance. However, if an intermediary bank claims fees,

the Bank may deduct the fees before depositing the funds into the account.

② Withdrawals

● Transfer to a non-resident JPY ordinary deposit

There is a foreign exchange fee. Please refer to ※1 regarding the amount of the foreign exchange fee. 

● Transfer to a foreign currency time deposit in the same currency

No foreign exchange fee shall be charged.

● Foreign Remittance

1. Remittance to banks outside Japan

A remittance fee of 7,000 yen applies.

2. Remittance to banks in Japan

A remittance fee of 7,000 yen applies.

* If a correspondent bank fee (the paying bank fee) is to be borne by the sender, the Bank will charge a separate

fee in the amount of 2,500 yen. Furthermore, the amounts charged by the paying bank and related banks

(intermediary banks) may exceed 2,500 yen. In such cases, the Bank will charge excess amounts separately at a

later date.

* For transactions within the same currency, the Bank will charge an additional fee (0.05% of the remittance

amount; provided, however, that the minimum amount is 2,500 yen).

Applicable

Exchange Rates

① Deposits (transfer from non-resident JPY ordinary deposits)

● TTS rate (the rate at which you convert JPY into foreign currency), announced by the Bank shall apply.

Please refer to※1 regarding the amount of the foreign exchange fee. 

● For transactions exceeding 5 million yen, the conversion rate will be determined by the Bank with reference to the

market rates for each transaction.

② Withdrawals

● TTB rate determined by the Bank shall apply (the rate at which you convert JPY from foreign currency), and shall include

the Bank’s foreign exchange fee. Please refer to ※1 regarding the amount of the foreign exchange fee. 

● Transactions exceeding 50,000 currency units (in the case of Hong Kong Dollars, 400,000 currency units), the exchange

rate will be determined by the Bank with reference to market rates for each transaction.
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English Translation

※1 Foreign Exchange Fee (one way, per currency unit) 

Currency Foreign Exchange Fee (posted by the Bank)

USD 1 yen

EUR 1 yen

AUD 1 yen

HKD 0.43 yen

(Note)

・No consumption tax, etc. is levied on the above fees.

・The above fees may be subject to change in the future. Please confirm the fees for each transaction.

(As of March 15, 2025)

All relevant transactions are executed solely on the basis of Japanese language contracts and explanatory materials. This
form has been translated for reference purposes only. The Tokyo Star Bank shall have no liability for any damages or
other harm arising from any errors or omissions in this translation.


